
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte nr 3 2020-2021 

 

Dag: Lördag 5 december 2020 

 

Tid/ Plats: Kl 10-12.00 via Teams.    

 

Närvarande Clas Gunnarsson   ordförande/ kassör  

Arly Jakobsen  ledamot  

 Roger Johnsson  ledamot 

 Pär Svensson  ledamot 

 Hans-Göran Hermansson  suppleant  

 Jan Dahlström  sekreterare 

  

 

1 Mötet öppnas och föregående protokoll godkändes 

 

2 Ekonomi   

o Årsavgifter 2020 under kontroll. Rapport nästa möte.  

o Arvoden 2020/ 21 beslut enligt nedan: 

o Områdesansvariga: 999- skatt: 0:- utbetala: 999:- 

o Valberedning: 999:-skatt: 0:- utbetala: 999:- 

o Revisorer: 999:-skatt: 0:- utbetala: 999:- 

o Övriga ansvar (hemsida & statistik): 999:-skatt: 0:- utbetala: 999:- 

o Styrelse 

➢ Ord/kassör 7.500:- skatt 2.250:- utbetala: 5.250:- 

➢ Sekreterare 7.500:- skatt 2.250:- utbetala: 5.250:- 

➢ Ledamöter/ Suppleanter 3.500:- skatt 1.050:- utbetala 2.450:- 

o Arvoden betalas vecka 51  

o Övrigt. Vi har bytt leverantör av kemin vi använder till reningsverket. Vi kommer 

spara ca 4000 kr/ år med detta byte. 

 

3 Pågående arbeten 

o Trädgruppen.  

o Trädgruppen består av 6 personer under ledning av Arly.  
o Arbetsbeskrivningen är klar och överenskommen. Läggs ut på 

hemsidan (idag finns ett förslag på hemsidan).  
o Vi har idag behov av att ta ner 4 stora träd, som vi inte klarar själva. 

➢ Beslut:  Clas stämmer av med leverantör och ger OK från 
styrelsen.  

o Förslag finns att lägga till en Trivselgrupp ihop med Trädgruppen.  
➢ Beslut: Arly titta på detta och återkommer på nästa möte. 



 

 

 
 
 

o Medlem på Övre Tådås har byggt på gränsande allmänning till sin tomt 

o Senast sista mars 2021 skall bebyggelsen vara borta från 

allmänningen. Clas informerar fastighetsägaren. 

o Avläsning av vattenmätare i fastighet. 

o Saknas underlag från 1 fastighet. Nästa steg är att jämföra foton med 

våra senaste inrapporterade underlag. Rapport nästa möte.     

 

4 Kommande möte 

o Nästa möte, nr 4, lördag13 februari 2021 klockan 10.00.  

 

5 Aktivitetslistan 

 (Lista på vilka aktiviteter/arbeten som behöver åtgärdas),  

o Listan uppdaterad, se sist i protokollet.   

 

6 Övriga frågor 

o Hantering lock till våra gruslådor. Totalt 16 st.  

o Backe Övre Tådås 11 till Tådås Gård - 5 stycken gruslådor 
o Väg Övre Tådås 13-22   - 1 styck 
o Backe Nedre Tådås 11-33 - 5 styck 
o Backe Övre Tådås 31-39 - 3 styck  

o Backe Nedre Tådås 67-69 - 1 styck 

o Väg Övre Tådås 71-73 - 1 styck    

           Behövs alla? Vi gör en inventering och efter detta beslutar vi vad vi gör.  

           Roger inventerar Nedre/ Mellan Tådås och Arly/ Clas Övre Tådås.  

           Rapport nästa möte.                   

o Nedre Tådås 38 har synpunkter på diket utanför deras fastighet 

o Efter inspektion av styrelsen. 
➢ Avrinningen från väg till diket är bra. Beslut: Ingen åtgärd från 

föreningen.  

o Förslag på översikts/områdes skyltar från Göran Hernerfors.  

o Kostnad för 2 skyltar ca 10 000:-/styck  
➢ Beslut: Bra idé, vi går vidare med detta, men behöver en tydlig 

offert, arbetsfördelning samt förslag på placering. Janne 
stämmer av med Göran. Rapport nästa möte.  

 

7 Avslut 

 

 

Vid protokollet    Justeras 
 
 
Jan Dahlström    Clas Gunnarsson 

Sekreterare    Ordförande 
 



 

 

 

Aktivitetslista 

 

 

Pågående Aktivitet Var Förslag från Utdelat till Genomfört

Dörren till vattenverket – fuktskadad Arly/ Herman

Göra klart vattenverket – lister skall upp och målas Arly/ Herman

Locken till sandlådorna vid väg är trasiga bör åtgärdas Arly/ Herman Tar fram ett förslag på lock. 

Bosse/ Clas

Pumphuset till pump 5, Ny dörr och vindskivor. Arly/ Herman Dörr klar

Spången , Stigen upp till Övre Tådås Pär

Fårhagen, elstängslet. Sly behöver röjas kontinuerligt

Clas

Klara aktiviteter

Kylskåpet – vattenverket trasig Ingen åtgärd

Pumphuset NT55, Ommålas Janne/ Roger Klart. 

Brunn 4 komplettera med värmekabel för vintern, 

frostskydd + lock i plast. Dörr ska målas.

Kan vi få någon som kan släppa ut fler får än de senaste 

åren? t.ex Peter Lemby.


